



Superannuation No. \_\_\_\_\_  
Personal Record Identifier \_\_\_\_\_

NOTE: This form is prescribed by the Legal Advisor (PWGSC) for recoveries of debts due to the Crown.  
The information you provide below is collected under the authority of Treasury Board for the administration of the *Public Service Superannuation Act* and will be protected under the provisions of the *Privacy Act*. The information will be placed in Personal Information Bank number SSC PCE 702. Access to this material is controlled by the Custodian of the bank, the Director of Superannuation Directorate.

The Minister of Public Works and Government Services Canada  
Ottawa, Ontario

I, \_\_\_\_\_  
of the City of \_\_\_\_\_ in the Province of \_\_\_\_\_  
do hereby authorize and direct that any amount presently due or becoming due to me in the future from Her Majesty the Queen in right of Canada be applied in the manner indicated below in reduction of my debt to Her Majesty the Queen in right of Canada in the amount of \$ \_\_\_\_\_ until the said debt has been paid in full.

The manner in which I wish the monies payable to me from Her Majesty the Queen in right of Canada to be applied is:

\$ \_\_\_\_\_ in one lump sum in full satisfaction of the said debt, or  
\$ \_\_\_\_\_ each and every month for a period determined by the Minister, until the said debt has been paid in full.

FOR THE USE OF SUPERANNUATION DIRECTORATE	
PSSA	\$
INTEREST	\$
RCA	\$
INTEREST	\$
TOTAL	\$

\_\_\_\_\_  
Authorized Signature  
  
\_\_\_\_\_  
Date  
  
\_\_\_\_\_  
Approved



N° de pension \_\_\_\_\_

Code d'identification de dossier personnel \_\_\_\_\_

REMARQUE : Le présent formulaire est prescrit par le Conseiller juridique (TPSGC) pour recouvrer les dettes contractées envers l'État.

Les renseignements que vous donnez sont demandés et recueillis aux fins de l'administration de la *Loi sur la pension de la fonction publique* et seront protégés en vertu de la *Loi sur la protection des renseignements personnels*. Ils seront placés dans le fichier de renseignements personnels numéro ASC PCE 702. L'accès à ces documents est contrôlé par le gardien du fichier, le directeur de la Direction des pensions de retraite.

Au Ministre de Travaux publics et Services gouvernementaux Canada  
Ottawa (Ontario)

Je, soussigné, \_\_\_\_\_

de \_\_\_\_\_ dans la province de \_\_\_\_\_

autorise et ordonne par les présentes que toutes les sommes qui me sont dues à l'heure actuelle ou qui pourraient m'être dues à l'avenir par Sa Majesté en droit du Canada soient employées à réduire la dette que j'ai contractée envers Elle jusqu'à remboursement de ladite dette, qui s'élève à \_\_\_\_\_ \$.

Je choisis de rembourser ma dette, au moyen des sommes qui me sont dues par Sa Majesté en droit du Canada, de la manière suivante :

\_\_\_\_\_ \$, en un seul versement, pour le paiement complet de ladite dette, ou  
\_\_\_\_\_ \$, chaque mois, pendant une période dont la durée sera déterminée par le Ministre, jusqu'au paiement complet de ladite dette.

À L'USAGE DE LA DIRECTION DES PENSIONS DE RETRAITE	
LPFP	\$
INTÉRÊT	\$
CDR	\$
INTÉRÊT	\$
TOTAL	\$

\_\_\_\_\_  
Signature autorisée

\_\_\_\_\_  
Date

\_\_\_\_\_  
Approuvé